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Zwracam sie z upzejml pro6bq o informacjq dotyczqcq moiliwoici utworzenia we Wloclawku
,,centrum sport6w walki". centrum byroby miejscem,gdzie znajdowaloby siq kilka wyposa2onych sal
do sport6w walki.

Projbq sw4 motywuje tym ii wtoctawskie kluby maja problem w znalezieniu Sali do prowadzenia
trening6w,iak jui to zrobil okazuje siq,ie tzeba slono placic za wynajem. pn ez to dzieci i mlodziei
nie maiq szansy rozwoju psychomotorycznego,gdyi rodzic6w nie stac na tak wysokie skladki za
treningi. Tworzac takie miejsce dajemy szansQ rozwoju dzieci i mtodzieiy,kt6re w przysztojci bqd4
reprezentowaty i promowaty miasto Wloclawek na arenie krajowej i miqdzynarodowej.

w pzesztojci Hala sport6w warki znajdowata sie w miejscu gdzie obecnie znajduje sie Hara
Mistrz 6w. W wiekszych miastach takie miejsca funkcjonujE.W tygodniu korzystajE z nich
kluby,przedszkola,szkoty a w weekendy cale rodziny chodzi wp6lnie, by potrenowai.

Proszq o pozytywne rozpatnenie mojej pro5by.

Z powaianiem.
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